



BAHAGIAN PEMBANGUNAN KEWANGAN DAN SUMBER MANUSIA

KENYATAAN TAWARAN

Pembekal adalah dipelawa daripada Syarikat-syarikat yang berdaftar dengan KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA dalam kod bidang yang berkaitan dan kriteria berkaitan seperti berikut:

KETERANGAN TAWARAN : [FTA (CPTPP)] Tender Membekal, Menghantar, Memasang, Mengkonfigurasi, Mengujiguna Dan Pentauliahkan Peralatan Latihan Bagi Bidang Teknologi Elektrik Bagi Tempoh 24 Bulan Di Institut Latihan Perindustrian (ILP) Serian, Sarawak (Maklumat Lanjut Sila Layari Laman Sesawang: <https://www.mohr.gov.my/index.php/categories/tender/tender>)(Tawaran Petender Dibenarkan dalam BM/ENG)

JENIS TAWARAN : Terbuka

KOD BIDANG :

Kod Bidang	Bidang	Sub Bidang	Pecahan Sub Bidang
13 01 01	PERALATAN KEJURUTERAAN DAN MESIN PENGELUARAN	MESIN, KELENGKAPAN BENGKEL DAN MESIN PENGELUARAN	MESIN DAN KELENGKAPAN BENGKEL

TARIKH MULA TAWARAN : 06/07/2024

TARIKH TUTUP TAWARAN : 20/08/2024

TEMPOH SAH LAKU : 180

LOKALITI :

Semua Negeri

Pembekal yang berminat adalah diwajibkan hadir ke sesi lawatan tapak dan taklimat pada ketetapan berikut:

Perincian Taklimat

Perihal	Tarikh / Masa	Lokasi	Pegawai Penyelaras	Kehadiran Maksima
Taklimat [FTA (CPTPP)] Tender Membekal, Menghantar, Memasang, Mengkonfigurasi, Mengujiguna Dan Pentauliahkan Peralatan Latihan Bagi	11/07/2024 10:30 AM	Auditorium, Institut Latihan Perindustrian (ILP) Kuala	Abdul Rahim bin Abdul Jamil	2

<p>Bidang Teknologi Elektrik Bagi Tempoh 24 Bulan Di Institut Latihan Perindustrian (ILP) Serian, Sarawak. (Pendaftaran: 9.00 - 10.30 pagi).**Sila Bawa Salinan Sijil Pendaftaran MOF secukupnya bagi setiap tender yang ingin disertai. Penama Dalam Sijil Pendaftaran MOF Sahaja Yang Dibenarkan Mendaftar Dan Menghadiri Taklimat. Wakil Tidak Dibenarkan.</p>		<p>Lumpur, Jalan Kuchai Lama, W.P. KUALA LUMPUR, 58200 KUALA LUMPUR, WILAYAH PERSEKUTUAN KUALA LUMPUR</p>		
---	--	---	--	--

Syarikat/Firma/Koperasi/Pemilikan Tunggal hendaklah mengambil perhatian bahawa setiap transaksi melalui Sistem ePerolehan akan dikenakan fi perkhidmatan sebanyak 0.4% (kosong perpuluhan empat peratus) mengikut setiap nilai invois yang dikemukakan kepada Kerajaan tertakluk kepada had maksimum RM 4,800.00 (Ringgit Malaysia : Empat Ribu dan Lapan Ratus) bagi invois yang bernilai RM 1.2 juta (Ringgit Malaysia : Satu Juta Dua Ratus Ribu) atau lebih.